

Protokoll Medlemsmöte tävlingssektionen ÖOR 23/8 2015

Närvarande: 26 medlemmar

1. Ordförande öppnar mötet.
2. Till mötets ordförande väljs Pernilla Larsson
Till mötets sekreterare väljs Sara Ebbeståhl
3. Till att justera dagens protokoll väljs Linda Johansson och Sofie Bergström
4. Dagordningen godkänns.
5. T-sek nu:
 - Alla träningar/tävlingar/byggnationer inför tävlingar måste godkännas av T-sek. Meddela T-sek om ni tänker prova ny tränare innan intresseanmälan läggs ut.
 - Den som ansvarar för en träning måste lämna in underlag för fakturering till kansliet så fort de kan efter träningarna.
 - Vi vill tillsätta en gemensam sponsorgrupp inför våra tävlingar 2016. Representanter från alla grenar sitter med, och de som tar på sig detta ansvar behöver ej göra fler funktionärsuppgifter. Meddela T-sek om du är intresserad!
 - Vi kommer i år inte anordna en ryttargala, vi kommer istället satsa på en gemensam ryttarmiddag/avslutningsmiddag. Om någon kan tänka sig att ta på sig ansvaret för detta, hör av er till T-sek!
 - Anette kommer under 2016 att ansvar för att hålla koll på att licensierade ryttare samt de som tränar/tävlare i ÖOR fullgör sina funktionärsuppgifter.
 - Anette redovisar de intäkter vi har från våra tävlingar, allt från klubb-tävlingar som drar in några tusen kronor/ gång till våra större tävlingar som kan landa på uppemot 70000:- Vi har verkligen jobbat på jättebra under våra tävlingar, tack till alla som hjälp till! Vinsten från tävlingarna går i första hand till att rusta upp och förnya vårt tävlingsmaterial(Teknik, hinder, dressyrstaket,

dressyrkurer, fortbildning av domare etc) Överskottet går sedan till klubben.

-Nytt är att vi nu till varje tävling måste ha en ansvarig för kiosken som samordnar arbetet där. Ridskolan står dock fortfarande för alla inköp samt att se till att kiosken är bemannad. Varje gren har en ansvarig. Den som tar på sig detta ansvar behöver ej ta på sig fler funktionärsuppgifter. Meddela T-sek om du är intresserad!

6. Tävlingar 2015/16

Vi saknar tävlingsledare till klubbhoppningen 22/11. Sofia Ender Söderlind tar på sig det, men hon vill ha medhjälpare. Meddela T-sek i god tid om du kan tänka dig hjälpa till!

Klubbdressyren i dec blir framskjuten till januari.

Större tävlingar 2016

Mötet beslutar att ansöka om dessa tävlingar:

Maj dressyr reg/lok	P/H	
Juni hoppning reg/nat	H	(NM?)
Aug dressyr reg	H	(NM?)
Aug körning lok/nat	H/P	
Sep hopp lok/reg	H/P	
Dec dressyr reg	H	

Vi ansöker dessutom att få anordna lagseriedeltävlingar.

Tävlingsledare finns till ovanstående tävlingar, förstärkning behövs dock på junihoppningen och septemberhoppningen. Hör av er vid intresse!

7. Dressyr:

Veckotränare Linda Olsson, hon kommer också när utrymme finns ha några extraträningar.

Månadstränare: Provträning för Susanne Bråstedt kommer att ske, de som vill samordna ytterliga träningar med annan tränare, meddela T-sek!!

Hoppning:

Månadstränare: Pia Eriksson

Veckotränare: Till vår onsdagstid 20-22 finns förslag på två tränare, Margaretha Bäck och Per-Erik Eriksson. Sara lägger ut en intresseanmälan på FB för att kolla hur intresset ser ut för de båda.

8. Övriga frågor.

Förslag på att Sara lägger ut några av punkterna från medlemsmötet på ÖOR:s FB-grupp för att det ska nå ut till många.

T-sek möten läggs upp på hemsidan under T-sek.

Frågor uppkommer om läktaren. Ansvaret för upprustningen av den ligger på huvudstyrelsen.

Förslag lyfts om att försöka ta dressyrdomare från närmare håll till våra större tävlingar då långväga domare blir dyrare.

För att vattningen av banan ska fungera på tävling är det viktigt att ha framförhållning tidsmässigt.

Domarna önskar att vi inte tar med LC program på klubb tävlingarna, utan väljer alternativa program.

Önskemål om variation till klasserna på klubb tävlingarna framkommer. T-sek lämnar visst utrymme till tävlingsledare att bestämma det, bara de håller sig inom de klassramar som satts upp:

Hoppning CR, LD, LC (ponny) CR, 80cm, 90 cm (häst)

KM ridskoleekipae LD/80 KM privat LC/110

Dressyr LB LA

KM ridskoleekipage LB Privatponny LB Privathäst MSV C

9. Nästa medlemsmöte: innan årsmötet

Vid protokollet:

Sara Ebbeståhl _____

Justerare: _____

Justerare: _____